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20210113 Verslag overleg met Min FIN

Aanwezigen

Wopke Hoekstra (Min FIN)

(FIN)
5.1.2e (FIN)

ed IEARCE BAPE (DG SC-19)

(DG SC-19)
DG SC-19)

(DG SC-19)

Verslag
Min FIN had de stukken globaal tot zich genomen. Hij stelde vragen bij de interdepartementale

afstemming van de stukken. In zijn optiek zou over een analyse - een verslaglegging van

waarnemingen, de interpretatie daarvan en hoe die interpretatie in perspectief gezet zou moeten

worden -

geen afstemming op ambtelijk niveau nodig moeten zijn. Hij verwacht dat de analyse
staat als een huis en dat er niet gediscussieerd wordt over of de analyse en de conclusies die

daaruit getrokken worden wel of niet kloppen. Wat hem betreft zou van afstemming pas sprake
moeten zijn bij de behandeling van het stuk op politiek niveau. Als daar ambtelijk niet aan wordt

meegewerkt, geeft hij de opdracht liever terug aan de MCC.

Min FIN onderkent dat het komen tot een goede analyse tijd vergt. Daar geeft hij akkoord voor.

Verder benadrukt hij dat het doel van de analyse niet is om af te rekenen met het gevoerde beleid.

De volgende vragen wil hij nog verwerkt hebben:

« Wat is er vooruitkijkend nog aan handelingsperspectief?
« Welke lessen kunnen we nog trekken uit het buitenland?

e Hoe kunnen we ervoor zorgen dat de samenleving het volhoudt tot voldoende mensen

geinformeerd zijn?
*e Onder welke voorwaarden kunnen welke groepen ontzien worden, dan wel onder welke

voorwaarden kunnen sectoren weer open?
e Hoe zorgen we ervoor dat we de beschikbaar middelen (zoals vaccins) optimaal ingezet

worden zodat we samenleving en economie zoveel mogelijk kunnen ontzien?

Volgens Min FIN gaat de analyse op dit moment weinig impact hebben. Hij stelt dat het scherper
moet om daadwerkelijk effect te hebben. Denk daarbij aan de beantwoording van de volgende

vragen:

«Wat willen we met dit stuk bereiken?

+ Wat is het handelingsperspectief?
e Wat is er intellectueel voor nodig, inhoudelijk, procesmatig?
> Denk separaat na over hoe je ervoor gaat zorgen dat dit stuk daadwerkelijk iets gaat

betekenen.

Min FIN geeft aan dat voor hem het verminderen van fataliteit en ernstig ziekteverloop ook van

groot belang is voor de samenleving en economie. Des te sneller we de kwetsbare groepen

gevaccineerd hebben, des te sneller we aan structurele afschaling kunnen beginnen. Indien dit nog

enige tijd op zich laat wachten en we het ook niet kunnen met testen, moeten er creatieve

oplossingen komen om sectoren toch open te houden (bijv. looplijnen, venstertijden, etc.). Hij

vraagt DG SC-19 ook om aan deze zaken een bijdrage aan te leveren.

DG SC-19 reageert dat over de analyse zoals die staat in de PowerPoint geen discussie bestaat.

Voor DG SC is het belangrijk dat we commitment aan de voorkant regelen voor de producten die

we opleveren. Om dat te bevorderen werken we samen met departementen in verschillende

werkgroepen, zowel georganiseerd door DG SC als door andere departementen. De meerwaarde

van DG SC ligt nu vooral op de middellange termijn. Dat wil zeggen de fase van de crisis waarin
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we langzaam de effecten gaan zien van het vaccinatieprogramma en de contactbeperkende

maatregelen, maar waarin nog onvoldoende mensen gevaccineerd zijn om de samenleving volledig

open te gooien.

Actiepunten
» Uitwerken inhoudelijke vragen Min FIN;

> Uitwerken procesmatige vragen Min FIN;

» Implementeren input in de actielijnen LT-2.


